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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/25-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-04-25-4 
Rijeka,       27. 02. 2025. 
 
 

ZAPISNIK 

SA 23. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

23. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 27. veljače 2025. godine (četvrtak) s početkom u 
16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
 - Tanija Čaušević, članica VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
 
 

Zapisnik sa 22. sjednice Vijeća MO Gornja Vežica jednoglasno je usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

 

D N E V N I     R E D 

 

1 Realizacija programske aktivnosti: Maškare na Gornjoj Vežici 

2 Razmatranje pristiglih zahtjeva i dopisa: 

2.1. ulica Braće Stipčić-postava usporivača prometa pored Dječjeg vrtića 

Morčić,  

2.2. dopis za gradonačelnika: trava na igralištu Osnovne škole Gornja Vežica, 

sanacija krova na Domu, izgradnja i uređenje parkirališnog prostora, 

2.3. informacija o održanim sastancima i onim planiranim. 

         3       Razmatranje pristiglog zahtjeva za korištenje prostora 

         4       Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 
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AD 1 

 
Predsjednik i tajnica nazočne su upoznali sa programskom aktivnošću Maškare na Gornjoj 
Vežici. 
Voditelj maškarane skupine Vežički kampaneli prenio je tajnici kako će u nedjelju 2. ožujka 
kada se održava Međunarodna karnevalska povorka na Korzu, maškare krenuti sa Vežice 
prema gradu u jutarnjim satima i zaustaviti se ispred Hrvatskog doma Vežica.  
Vijeće je kroz programsku aktivnost osiguralo sredstva reprezentacije za pomoć pri organizaciji 
maškaranih aktivnosti.  
 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje i podržalo maškarane aktivnosti.  
 
 

AD 2 
 
Predsjednik i tajnica nazočne su upoznali sa pristiglim te proslijeđenim dopisima i zahtjevima: 
 
2.1. ulica Braće Stipčić-postava usporivača prometa pored Dječjeg vrtića Morčić,  
2.2. dopis za gradonačelnika: trava na igralištu Osnovne škole Gornja Vežica, sanacija krova 
na Domu, izgradnja i uređenje parkirališnog prostora, 
2.3. informacija o održanim sastancima i onim planiranim. 
 

Nazočni su nakon dulje rasprave i razmatranja iznijeli slijedeće mišljenje: 

 

2.1. budući su komunalni prioriteti za 2025. godinu usvojeni i predani nadležnima na 

postupanje, a stranka je zahtjev već uputila nadležnima, Vijeće će sa TD Rijeka plus 

dogovoriti sastanak  te razmotriti daljnje postupanje na zahtjev, 

2.2. upućen je dopis Gradonačelniku vezano za zamjenu trave na igralištu Osnovne škole 

Gornja Vežica, sanaciju krova na Hrvatskom domu Vežica te za rješavanjem nedostatka 

parkirnih mjesta u okolici Doma, škole i crkve,  

2.3. nazočni su upoznati sa sastankom koji se trebao održati sa Nives Stošić, OGU za 

komunalni sustav i promet vezano za stablo na terasi Pizzerije Antonio. Kako je 

djelatnica otišla prije dolaska predsjednika i tajnice na sastanak a nije se niti javila u 

Mjesni odbor, uputili smo nekoliko e-mailova vezano za informacije da li će se stablo 

ukloniti radi opasnosti po goste objekta. Vijeće će se sa odgovorima naknadno upoznati. 

Ostali sastanci održat će se sa Vatroslavom Jukić - TD Energo vezano za dinamiku 

asfaltiranja područja Gornje Vežice nakon izvedenih radova te sa Filip Jerkić – TD 

Energo vezano za realizaciju komunalnih prioriteta iz 2024./2025. 

 

 

AD 3 

 
Nazočni su upoznati sa pristiglim zahtjevom za korištenje prostora od strane Andreje Smokvina 
a prostor bi koristila za učenje sviranja klavira (u vlasništvu Grada Rijeke), slobodna 
introdukcijska lekcija za sve uzraste, putem Simply Music Metode koja nije zastupljena u 
Hrvatskoj.  
Prostor (binu dvorane) koristila bi bez naknade do 4 sata mjesečno a termini će se dogovoriti 
naknadno te će također sudjelovati u programskim aktivnostima Vijeća MO Gornja Vežica (Dani 
MO Gornja Vežica i Doček Svetog Nikole).  
 

Zaključak: Vijeće je na zahtjev Andreje Smokvina iznijelo pozitivno mišljenje. 
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AD 4 
 
Pod točkom Razno raspravljana je komunalna problematika područja Gornje Vežice.  
 

Zaključak: nazočni su sve navedeno primili na znanje i prokomentirali.  
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
 
U Rijeci, 27. veljače 2025. godine. 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                       Marijan Bačić 


